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Program: 

1. Otvorenie, prezencia. 

2. Schválenie programu a overovateľov zápisnice. 

3. Informácie z rokovaní P-AS FCHPT STU, P-AS STU, AS STU, Vedenia FCHPT STU, Kolégia dekana 
FCHPT STU, VR FCHPT STU. 

4. Termínované uznesenia. 

5. Prerokovanie a schválenie materiálu Úplné znenie Štatútu Fakulty chemickej a potravinárskej 
technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave – druhé čítanie  (materiál č. 71-2023). 

6. Prerokovanie a schválenie materiálu Výročná správa o hospodárení FCHPT STU za rok 2022 
(materiál č. 72-2023). 

7. Prerokovanie materiálu Návrh Organizačného poriadku Fakulty chemickej a potravinárskej 
technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave  – prvé čítanie (materiál č. 73-2023). 

8. Prerokovanie a schválenie materiálu Úplné znenie Organizačného poriadku ústavov 
a samostatných oddelení Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave 
(materiál č. 74-2023). 

9. Otázky na akademických funkcionárov. 

10. Rôzne. 

 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Ospravedlnení: RNDr. Naďa Krivoňáková, PhD., Bc. Martina Jancíková, Bc. Lucia Mencáková, 

Bc. Dominika Rudinská 
 
Neospravedlnení: – 
 
Na začiatku zasadnutia sa prezentovalo 21 členov AS FCHPT STU. Neskôr sa pripojili ďalší členovia 
senátu, prípadne sa niektorí ospravedlnili a museli predčasne odísť. Počet senátorov počas zasadnutia 
však neklesol pod 21 členov. Senát bol uznášaniaschopný. 

K bodu 1: 
Zasadnutie otvoril a viedol predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš. Na začiatku privítal všetkých 
prítomných členov AS FCHPT STU, dekana prof. Gatiala, prodekanov a ďalších hostí. Na základe 
prezenčnej listiny skonštatoval, že senát je uznášaniaschopný.  
 
Prof. Lukeš skonštatoval, že nedošlo ku zmene na poste senátorov, všetci senátori sú členmi 
akademickej obce a že zápisnica z predchádzajúceho zasadnutia spolu s materiálmi sú uverejnené na 
webovom sídle fakulty a v AIS na dokumentovom serveri.  

K bodu 2: 
Za overovateľov zápisnice boli na základe rokovania PAS FCHPT STU navrhnutí prof. Ing. Miroslav 
Hutňan, CSc. a doc. Ing. Dana Dvoranová, PhD. Proti tomuto návrhu neboli vznesené žiadne 
protinávrhy ani pripomienky a tak prof. Lukeš otvoril hlasovanie za navrhnutých overovateľov 
zápisnice. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 21 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie: za: 21     proti: 0  zdržali sa: 0 
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Prof. Lukeš predstavil program dnešného zasadnutia. Opýtal sa prítomných, či majú nejaké 
pripomienky alebo doplňujúce otázky k predkladanému programu. Keďže neboli vznesené žiadne 
otázky ani pripomienky, prof. Lukeš otvoril hlasovanie za program zasadnutia. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 21 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie: za: 21  proti: 0  zdržali sa: 0 
 
K bodu 3: 
Prof. Lukeš na úvod prítomným senátorom pripomenul, že dňa 13. 06. 2023 bude zasadnutie PAS 
FCHPT STU a 27. 06. 2023 bude zasadnutie AS FCHPT STU, kde bude predložený rozpočet fakulty. Ďalej 
prof. Lukeš informoval, že dňa 02. 05. 2023 sa uskutočnilo zasadnutie Vedenia FCHPT STU a dňa 09. 05. 
2023 sa uskutočnilo kolégium dekana, kde sa venovali materiálom predkladaným na dnešnom 
zasadnutí, riešili sa problémy s projektom ACCORD a zaoberali sa aj prípravou skúškového obdobia. 
Prof. Lukeš pripomenul dátumy obhajob bakalárskych a diplomových prác na FCHPT STU. Prof. Lukeš 
požiadal prof. Gatiala o doplnenie informácií. 
 
Prof. Gatial skonštatoval, že prof. Lukeš spomenul všetko podstatné a povedal, že vyzval aj riaditeľov 
ústavov a ostatných riadiacich pracovníkov, aby pripomienkovali dnešné materiály. Na záver dodal, že 
projekt ACCORD sa priebežne rieši. 
 
Doc. Reháková informovala, že sa pripravuje nový Študijný poriadok STU, ktorý by mal byť predložený  
na prerokovanie a schválenie na zasadnutí AS STU koncom júna. Návrh študijného poriadku bude po 
prerokovaní v univerzitných grémiách zaslaný na pripomienkovanie akademickej obci. Prodekanka 
Reháková požiadala, aby pripomienky ohľadom študijného poriadku boli zasielané jej.  
 
Prof. Lukeš na záver dodal, že výsledok a zápisnica z hlasovania o zástupcovi do Rady Vysokých Škôl 
(RVŠ) boli poslané na sekretariát RVŠ. Ďalej prof. Lukeš informoval, že doc. Tiňo poslal materiály 
preberané v RVŠ, ktoré aj prof. Lukeš preposlal senátorom. Ak by mal niekto nejaké otázky ohľadom 
týchto materiálov, má kontaktovať priamo doc. Tiňa. 
 
K zasadnutiu sa pripojil Ing. Richard Nadányi, počet senátorov sa zvýšil na 22. 
 
Diskusia 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 
 
K bodu 4: 
Prof. Lukeš otvoril bod Termínované uznesenia. 
 
Doc. Kaliňáková oznámila, že k dnešnému dňu nie sú evidované žiadne termínované uznesenia a tak 
prof. Lukeš následne uzavrel tento bod. 

K bodu 5: 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a vyzval prof. Gatiala k predstaveniu materiálu Úplné znenie 
Štatútu Fakulty chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave – 
druhé čítanie (materiál č. 71-2023). 
 
Prof. Gatial na úvod pripomenul, že prebehlo prvé čítanie materiálu s pripomienkami na 
predchádzajúcom zasadnutí AS FCHPT STU (dňa 25. 04. 2023) a zároveň bol materiál k dispozícií na 
ďalšie čítania a pripomienky. Informoval, že doc. Dvoranová mala na starosti zakomponovanie 
pripomienok a písanie finálnej verzie materiálu. Prof. Gatial pripomenul, že schválený materiál 
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z AS FCHPT STU musí ísť aj na schválenie do AS STU, a až po schválení Akademickým senátom STU 
materiál nadobúda platnosť. Prof. Gatial vyzval doc. Dvoranovú o bližšie predstavenie zmien 
v materiáli. Doc. Dvoranová prezentovala upravený štatút a vysvetlila vykonané úpravy. Ku niektorým 
bodom sa diskutovala vhodná formulácia, kým sa na nej senátori nezhodli a následne ich doc. 
Dvoranová zakomponovala do materiálu. Prof. Lukeš na záver skonštatoval, že išlo všetko iba o úpravy 
formálneho a gramatického charakteru.  
 
Diskusia 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
 
Prof. Moncoľ povedal, že mu nesedia odkazy na dokumenty v materiáli. 
Doc. Dvoranová vysvetlila, že v textoch sa na niektoré dokumenty odkazuje viackrát, pričom odkaz na 
ten istý materiál má vždy rovnaké číslo.  
 
Prof. Lukeš sa opýtal, či má niekto z prítomných nejaké obsahové pripomienky. Nikto z prítomných 
nereagoval. 
 
Doc. Dvoranová na záver povedala, že senátorom schválená verzia materiálu bude zaslaná po skončení 
zasadnutia AS FCHPT STU. 
 
K zasadnutiu sa pripojila Bc. Júlia Kubalcová, počet senátorov sa zvýšil na 23. 
 
V rámci diskusie nemal nikto z prítomných ďalšie pripomienky ani otázky a tak predseda AS FCHPT STU, 
prof. Lukeš, uzatvoril diskusiu k tomuto bodu a formuloval uznesenie. Následne sa uskutočnilo 
hlasovanie.  
 
Uznesenie č. 1/71-2023 
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje bez pripomienok materiál Úplné znenie Štatútu Fakulty chemickej 
a potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave (materiál č. 71-2023). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie: za: 23  proti: 0  zdržali sa: 0 
 
K bodu 6: 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a vyzval prof. Gatiala k predstaveniu materiálu Výročná správa 
o hospodárení FCHPT STU za rok 2022 (materiál č. 72-2023). 
 
Prof. Gatial informoval, že materiál vypracoval spolu s Ing. Michalíkovou, vedúcou Ekonomického 
útvaru. Prof. Gatial skonštatoval, že fakulta za uplynulý kalendárny rok hospodárila s kladným ziskom. 
Formou prezentácie prof. Gatial zhrnul najdôležitejšie informácie v materiáli. Upozornil, že za rok 2022 
oproti predchádzajúcemu roku vzrástli náklady spojené s cestovaním a to z toho dôvodu, že v roku 
2021 stále pretrvávala pandémia covidu-19 a pracovné cesty boli výrazne obmedzené. Ďalej prof. 
Gatial prezentoval príjmy fakulty, výdavky, financovanie doktorandov a vyplácanie štipendií. 
Informoval, že štipendiá z vlastných zdrojov fakulta úplne vyčerpala z dôvodu vyplácania štipendií na 
pomoc študentom pochádzajúcim z Ukrajiny. Prof. Gatial skonštatoval, že prenášaný obnos peňazí do 
nového roka je porovnateľný s predchádzajúcim rokom. Na záver povedal, že najväčšiu položku 
v čerpaní financií tvoria energie a informoval aj o najväčších investíciách do havarijných stavov. 
 
Prof. Lukeš poďakoval prof. Gatialovi za predstavenie materiálu. Prof. Lukeš požiadal prof. Čertíka 
o vyjadrenie sa k materiálu za Ekonomickú komisiu AS FCHPT STU. Prof. Čertík povedal, že materiál bol 
prerokovaný ekonomickou komisiou a navrhujú ho prijať bez pripomienok. 
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Diskusia 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
 
Ing. Kaliňák, PhD. povedal, že podľa podmienok verejných vysokých škôl platí zásada, podľa ktorej 
objem miezd a poistného nesmie presiahnuť 80 % prideleného objemu dotácie bežných výdavkov. 
Jemu to však vyšlo 83 %. 
Ing. Michalíková vysvetlila, ako sa to počíta a že v skutočnosti to nepresiahlo 80 %. 
 
V rámci diskusie nemal nikto z prítomných ďalšie pripomienky ani otázky a tak predseda AS FCHPT STU, 
prof. Lukeš, uzatvoril diskusiu k tomuto bodu a formuloval uznesenie. Následne sa uskutočnilo 
hlasovanie.  
 
Uznesenie č. 2/72-2023 
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje bez pripomienok materiál Výročná správa o hospodárení FCHPT 
STU za rok 2022 (materiál č. 72-2023). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie: za: 23  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 7: 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a vyzval prof. Gatiala k predstaveniu materiálu Návrh 
Organizačného poriadku Fakulty chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej technickej 
univerzity v Bratislave – prvé čítanie (materiál č. 73-2023). 
 
Prof. Gatial informoval, že tento materiál sa iba prerokuje, pretože ešte nebol predložený a schválený 
Organizačný poriadok STU, na ktorý sa odkazuje organizačný poriadok fakulty. Bude aj umožnené 
k uvedenému materiálu dodať ďalšie pripomienky. Materiál bude následne schvaľovaný na júnovom 
zasadnutí AS FCHPT STU. Prof. Gatial informoval, že prvé čítanie materiálu bude prezentovať doc. 
Dvoranová s prvotnými, už zapracovanými pripomienkami. Prof. Gatial povedal, že ak bude mať ešte 
niekto pripomienky, tie sa zapracujú a posunú do druhého čítania. 
 
Doc. Dvoranová prezentovala materiál a upozornila na úpravy v materiáli. Ku niektorým bodom sa opäť 
diskutovala vhodná formulácia, kým sa na nej senátori nezhodli a následne ich doc. Dvoranová 
zakomponovala do materiálu. 
 
Prof. Lukeš doplnil, že tento materiál nadobudne platnosť po podpise rektora. 
 
Diskusia 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu a požiadal prítomných, že prípadné pripomienky k tomuto 
materiálu majú poslať jemu, doc. Dvoranovej a prof. Gatialovi do 12. 06. 2023. Dňa 13. 06. 2023 bude 
zasadnutie PAS FCHPT STU, na ktoré sa predloží materiál, ktorý pôjde na prerokovanie a schválenie do 
AS FCHPT STU, aby sa stihli zapracovať pripomienky. K tomuto bodu nemal nikto žiadne otázky a tak 
prof. Lukeš formuloval uznesenie a uzatvoril tento bod. 
 
Uznesenie č. 3/73-2023 
AS FCHPT STU prerokoval bez závažných pripomienok a ukončil prvé čítanie materiálu Návrh 
Organizačného poriadku Fakulty chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej technickej 
univerzity v Bratislave  (materiál č. 73-2023). 
 
Zo zasadnutia sa ospravedlnil prof. Čertík, počet senátorov sa znížil na 22. 
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K bodu 8: 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a vyzval prof. Gatiala k predstaveniu materiálu Úplné znenie 
Organizačného poriadku ústavov a samostatných oddelení Fakulty chemickej a potravinárskej 
technológie STU v Bratislave (materiál č. 74-2023). 
 
Prof. Gatial informoval, že materiál bol zaslaný na pripomienkovanie riaditeľom ústavov a vedúcim 
samostatných oddelení, ktorí mu nedoručili žiadne pripomienky. Do materiálu boli zapracované 
pripomienky navrhnuté členmi akademickej obce FCHPT STU. Následne prof. Gatial prezentoval 
doplnený materiál a zmeny v ňom vykonané. Ku niektorým bodom sa opäť diskutovala formulácia 
a upravilo sa to na základe návrhov a dohody senátorov. 
 
Diskusia  
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
 
Doc. Kaliňáková informovala, že sa stretla Legislatívna komisia AS FCHPT STU a súhlasili s navrhovanými 
zmenami, ktoré boli zaslané senátormi AS FCHPT STU. Ďalej doc. Kaliňáková upozornila, že v materiáli 
č. 73-2023 v prílohe č. 1 nie sú uvedené anglické názvy fakultných pracovísk. 
 
Prof. Gatial tiež informoval, že súhlasí s pripomienkou a navrhovaným doplnením doc. Paulena, 
o ktorom informoval aj riaditeľov ústavov a ktorí mu do zasadnutia senátu tiež vyslovili súhlas s týmto 
doplnením materiálu.  
 
V rámci diskusie nemal nikto z prítomných ďalšie pripomienky ani otázky a tak predseda AS FCHPT STU 
uzatvoril diskusiu, formuloval uznesenie a následne sa uskutočnilo hlasovanie.  
  
Uznesenie č. 4/74-2023 
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje bez pripomienok materiál Úplné znenie Organizačného poriadku 
ústavov a samostatných oddelení Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave 
(materiál č. 74-2023). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 22 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie: za: 22  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 9: 
Prof. Lukeš otvoril bod „Otázky na akademických funkcionárov“. 
 
K tomuto bodu neboli žiadne otázky a tak prof. Lukeš uzatvoril tento bod. 

K bodu 10: 
Prof. Lukeš otvoril bod „Rôzne“. 
 
Doc. Lakatoš informoval, že ak majú zamestnanci zo starej budovy veľkorozmerný materiál na 
vyhodenie do veľkokapacitného kontajnera, nech ho vyhodia do konca týždňa, lebo kontajner nebude 
v niekoľkých najbližších dňoch k dispozícii, pretože v najbližších dňoch kvôli prebiehajúcej rekonštrukcii 
nebude priestor na jeho opätovné uloženie. 
Ing. Ház, PhD. sa opýtal, čo všetko sa môže do toho kontajnera vyhodiť. 
Doc. Lakatoš odpovedal, že hlavne starý nábytok. Určite sa tam nesmie vyhadzovať sklo, elektronika 
a chemikálie. 
Ing. Ház, PhD. sa opýtal, kde môže vyhodiť vyradenú elektroniku. 
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Ing. Pastucha, PhD. odpovedal, že v novej budove v suteréne sa zhromažďuje vyradená elektronika, 
ktorá sa pravidelne odváža. V prípade potreby treba kontaktovať prevádzkového pracovníka, 
p. Ujlakyho. 
 
Doc. Dvoranová povedala, že pravidelne stretáva v priestoroch novej budovy ľudí jazdiacich na 
bicykloch, kolobežkách a skateboardoch. Upozornila, že je to nebezpečné. 
Prof. Gatial odpovedal, že takéto konanie je v rozpore s domovým poriadkom, treba na to upozorniť 
a bude sa to riešiť ako porušenie pracovnej disciplíny. 
 
Doc. Lakatoš na záver informoval, že v bloku A v novej budove došlo k havarijnému stavu kvôli poruche 
na odpadovom potrubí. Podľa pôvodného predpokladu malo ísť o poruchu do druhého poschodia, 
nakoniec sa však ukázalo, že ide o celý blok A, všetky poschodia. Z tohto dôvodu je aktuálne zvýšený 
hluk v tomto bloku, lebo prebiehajú práce na odstránenie tejto poruchy. 
Ing. Pastucha, PhD. povedal, že ak je plánovaná nejaká akcia a bolo by potrebné znížiť hluk v danej 
časti, treba ho vopred informovať a vie to vyriešiť. 
Ing. Fischer, PhD. upozornil, že budúci týždeň budú prebiehať obhajoby diplomových prác. 
 
Prof. Lukeš na záver zasadnutia poďakoval prítomným členom AS FCHPT STU, členom vedenia FCHPT 
STU a hosťom za účasť, za preštudovanie a prerokovanie materiálov a ukončil zasadnutie. 

V Bratislave 23. mája 2023 

Overili: 
 
 
 
 
 
 
doc. Ing. Dana Dvoranová, PhD.             prof. Ing. Miroslav Hutňan, CSc. 
 
 
 
 
 
 
 
                     prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc. 
                              predseda AS FCHPT STU 
 
 
 
 
Príloha č.1: Prezenčná listina zo zasadnutia AS FCHPT STU zo dňa 23.05.2023 


